
RADA MIEJSKA 

W wojNIrzr T 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr LIII/2023 

LIII Sesja w dniu 29 listopada 2023 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 20230 godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:31 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamiało otworzył LIII sesję Rady Miejskiej w 

Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. 

Wiceburmistrza, p. Skarbnik, p. Sekretarz, Panią Mecenas, p. Małgorzatę Przybysz-

Ławnicką — Urbanistkę z firmy GOGAPROJEKT, Dyrektorów i Kierowników Urzędu 

Miejskiego, państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję internetową. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 

sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

W sesji wzięło udział 14 Radnych. 

Nieobecny był Radny p. A. Kubis. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 

P. Leszek Ząbkowski - Z-ca Burmistrza Wojnicza 

P. Joanna Zając - Skarbnik Gminy 

P. Beata Kijak — Adwokat 

P. Małgorzata Przybysz-Ławnicka — Urbanistka z firmy GOGAPROJEKT 

P. Barbara Kieć - Kierownik Referatu GPN 

P. Agata Biernacka — Dyrektor GOPS 

P. Sabina Wesołowska — Dyrektor CE-A, Przedstawiciel LDG Dunajec-Biała 

P. Jarosław Bujak — Dyrektor GOK 

oraz 12 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad w brzmieniu jak niżej: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Dunajec-Biała za rok 2023. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

6. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Wojnicz oraz zwolnień od tego podatku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wojnicz. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu osłonowego w zakresie pomocy 

lekowej dla mieszkańców gminy Wojnicz" na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego Programu osłonowego 

Gminy Wojnicz w ramach rządowego programu w związku z Uchwałą nr 149 Rady Ministrów 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie ustanowienia rządowego programu „Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2024-2028. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności , dla osób objętych wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024 — 2028. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia oraz ustalenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

udzieloną w związku z Uchwałą Rady Ministrów Nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028 (M.P. z 2023 r, poz.881), w formie posiłku, oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojnicz na lata 2024 

— 2027. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Wojnicz na lata 2024-2027. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Wojnicz z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych oraz udzielania bonifikat 

od ceny nieruchomości gruntowych sprzedawanych osobom fizycznym. 

22. Zapytania i interpelacje. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
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porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznegc nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

4. Sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Dunajec-Biała za rok 2023. 

Przedstawiciel Lokalnej Grupy Działania Dunajec-Biała p. Sabina WESOŁOWSKA — 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Dunajec-Biała za rok 

2023. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protoko,u). 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół nr LI I/2023 z ostatniej 

sesji z 27 października bieżącego roku był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz 

dostępny na tabletach. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do tego protokołu? 
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Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

6. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ udzielił informacji o swojej działalności oraz o działalności Urzędu w okresie 

od 28 października 2023 r. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P. SKARBNIK — Poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej w załączniku 

Nr lpolegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i wydatków bieżącego roku do 

zmian wprowadzonych w budżecie - od dnia 27 października bieżącego roku do dnia 

dzisiejszego. Na rok 2024 dostosowano kwoty wydatków majątkowych, zwiększono 

przychody z wolnych środków oraz z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu. Dostosowano również środki na pokrycie deficytu. W latach 2024-2040 

dostosowano również pozycję 10.6 dotyczącą spłat zobowiązań dłużnych już zaciągniętych. 

Ponadto dostosowano pozycje WPF-u od 9.1 do 9.4.1 oraz pozycje wynikające ze zmian 
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wprowadzonych w załączniku Nr 2. 

W załączniku Nr 2 - przedsięwzięcia dokonano zmian w zakresie następujących 

przedsięwzięć: 

- Redukcja niskiej emisji zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych 

w budynkach mieszkalnych w gminie Wojnicz. 

- Odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi na drogach gminnych. 

- Świadczenie usług w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych od 

właścicieli zamieszkałych nieruchomości znajdujących się na terenie gminy Wojnicz. 

- Zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Wojnicz możliwości korzystania z 

wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla przedszkoli prowadzonych przez 

gminę Wojnicz. 

- Zakup preferencyjny paliwa stałego z przeznaczeniem dla gospodarstw domowych. 

- Modernizacja budynku i stadionu Olimpii Wojniczu. 

- Wykonanie projektów chodników przy drogach wojewódzkich. 

- Wykonanie projektów chodników przy drogach powiatowych. 

- Wykonanie projektów oświetlenia ulicznego na terenie gminy Wojnicz. 

- Budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz w części 

miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią. 

- Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowych budowy infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany 

horyzontu czasowego załącznika Nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. W całym okresie 

prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w artykule 243 ustawy o finansach 

publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — wczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/556/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. . 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu planu 

dochodów budżetu o kwotę 86 084.27 zł, zmniejszeniu planu przychodów budżetu o kwotę 

906 328,09 zł i zmniejszeniu planu wydatków budżetu o kwotę 820 243,82 zł. 

W zakresie przychodów - zmniejszono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu, o którym mowa w artykule 217 ust. 2 punkt 8 ustawy o 

finansach publicznych, a dotyczy to środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

przeznaczonych na realizację zadania pod nazwą Budowa sieci wodociągowej w gminie 

Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz w części miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka 

Wieś wraz z hydrofornią i te środki zostają odtworzone w roku 2024. 

Ponadto zmniejszono przychody z wolnych środków, o których mowa w artykule 217 ust. 2 

punkt 6 ustawy o finansach publicznych i również te środki zwiększono w roku przyszłym tj. 

w roku 2024. 

W zakresie dochodów - zwiększono dochody z opłat za użytkowanie wieczyste 

nieruchomości , z najmu i dzierżawy nieruchomości , wpływ za zużyte media, z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. 

Zwiększono dochody z odsetek od nieterminowych wpłat i kosztów upomnień. 

Zwiększono dochody z odszkodowań za uszkodzenie mienia. 

Wprowadzono dotację z budżetu państwa na dofinansowanie zakupu samochodu 

specjalnego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Olszynach. 

Zwiększono dochody z podatków i opłat lokalnych. Zwiększono dochody z wpływów z lat 

ubiegłych, opłat za rozgraniczenia zwrot podatku VAT. 

Zwiększono dochody za wydawanie duplikatów dokumentów szkolnych. 
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Zwiększono dochody z opłat za pobyt w domach pomocy społecznej, ze zwrotów z lat 

ubiegłych, z wpływów za usługi opiekuńcze, z wpływów za pobyt w schroniskach dla 

bezdomnych. 

Zmniejszono dochody z opłaty skarbowej. 

Zmniejszono dochody z odsetek od środków na rachunkach bankowych. 

Zmniejszono dochody z opłat za korzystanie z wyżywienia w placówkach oświatowych i 

korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

Zmniejszono dochody na organizację półkolonii, zmniejszono wpływy ze sprzedaży węgla, 

zmniejszono dotację z Unii Europejskiej na realizację projektu pod nazwą redukcja niskiej 

emisji zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych w budynkach 

mieszkalnych w gminie Wojnicz oraz zmniejszono dochody na realizację projektu Już 

pływam. 

W zakresie wydatków - zmniejszono wydatki bieżące o kwotę 542 915,73 zł oraz zwiększono 

wydatki majątkowe na zakup samochodu specjalnego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Olszynach oraz zwiększono wydatki majątkowe na modernizację budynku i stadionu Olimpii 

w Wojniczu. 

Jeśli chodzi o zmniejszenie wydatków majątkowych, to zmniejszono je na realizację zadania 

pod nazwą budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz w 

części miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią i przesunięto 

realizację na rok 2024. 

Zmniejszono wydatki na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika 

jednostronnego przy drodze wojewódzkiej nr 975 w miejscowości Olszyny i również 

przeniesiono realizację na 2024 rok. 

Zmniejszono wydatki majątkowe na wykonanie projektu na budowę chodnika jednostronnego 

wraz ze zjazdami do działek przy drodze powiatowej 1405K relacji Więckowice-Łysa Góra i 

również przeniesiono realizację na 2024 rok. 

Zmniejszono wydatki majątkowe na wykonanie dokumentacji projektowej budowy kanalizacji 

deszczowej z ul. Wąwóz Szwedzki wraz z odprowadzeniem wód istniejącym rowem w stronę 

północną w miejscowości Wojnicz. I również przeniesiono te wydatki do realizacji na 2024 

rok. 

Ponadto zmniejszono wydatki na realizację projektu pod nazwą Redukcja niskiej emisji 

zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych w budynkach 

mieszkalnych w gminie Wojnicz. 

Zmniejszono wydatki majątkowe na wykonanie dokumentacji projektowej oświetlenia 

drogowego i przeniesiono je do realizacji na przyszły rok oraz zmniejszono wydatki na 

wykonanie murawy na Stadionie Olimpii w W3jniczu i również przeniesiono te wydatki do 

realizacji na rok przyszły. 



Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski Sołectwa Isep, Dębiny 

Zakrzowskiej, Łukanowic oraz Zarządu Miasta Wojnicza. 

W ślad za dokonanymi zmianami, zmianie ulega tabela nr 3 - przychody i rozchody budżetu 

gminy Wojnicz na 2023 rok, tabela nr 7 - dochody i wydatki budżetu finansowane środkami 

pochodzącymi z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, załącznik nr 1- zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy Wojnicz w 2023 roku oraz załącznik 

nr 3 - plan dochodów i wydatków na zadania realizowane na podstawie porozumień lub 

umów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w 2023 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/557/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Wojnicz oraz zwolnień od tego podatku. 
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P. SKARBNIK — poinformowała, że zaproponowane zmiany stawek podatku od 

nieruchomości zostały skalkulowane w oparciu o obwieszczenie Ministra Finansów z 21 lipca 

2023 roku w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 

2024, zgodnie z którym maksymalne stawki podatków wzrosły o 15%. 

Zgodnie z zaproponowanymi stawkami na 2324 rok, biorąc pod uwagę planowaną kwotę 

realizacji podatku wynikającą z iloczynu stawek i zadeklarowanych podstaw opodatkowania, 

planowany dochód z tytułu podatku od nieruchomości w stosunku do roku poprzedniego 

wzrośnie rocznie o około 9,19 %. 

Skutek finansowy podwyżki stawek to wzros: podatku o około 711 tys. zł w skali roku. 

Skutki obniżenia stawek w stosunku do stawek maksymalnych to kwota ponad 1,6 mln zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/558/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Wojnicz oraz zwolnień od tego podatku. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Wojnicz oraz zwolnień od tego podatku. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że podatkowi od środków transportowych podlegają 

następujące grupy środków transportowych: 

- Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t. 

- Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub przyczepą 

o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów od 3,5 t. 

- Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 

całkowitą od 7 t z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną 

przez podatnika podatku rolnego oraz autobusy. 

Zaproponowane zmiany stawek podatku od środków transportowych zostały skalkulowane w 

oparciu o obwieszczenie Ministra Finansów z dnia 21 lipca 2023 roku w sprawie górnych 

granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2024 oraz obwieszczenie 

Ministra Finansów z dnia 12 października 2023 roku w sprawie stawek minimalnych podatku 

od środków transportowych obowiązujących w 2024 roku, jak również w oparciu o stawki 

podatku obowiązujące w sąsiednich gminach. 

Zgodnie z zaproponowanymi stawkami na 2024 rok, biorąc pod uwagę planowaną kwotę 

realizacji tego podatku, wynikającą z iloczynu stawek i zadeklarowanych przedmiotów 

opodatkowania, dochód z tytułu tego podatku w stosunku do roku poprzedniego wzrośnie 

rocznie o około 11,5 %. 

Skutek finansowy podwyżki niektórych stawek to wzrost podatku o około czterdzieści tysięcy 

złotych w skali roku przy założeniu tej samej ilości zadeklarowanych pojazdów, co w roku 

bieżącym. 

Skutki obniżenia stawek w stosunku do stawek maksymalnych to ponad 580 tysięcy złotych. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, iż rozumie, że stawki dla właścicieli pojazdów 

wzrastają o około 11%. 

P. SKARBNIK — wyjaśniła, że biorąc pod uwagę porównanie realizacji tego podatku, 

czyli kwoty, która wynika z przemnożenia ilości zadeklarowanych pojazdów i podatku za 

dany pojazd. Na niektórych przedmiotach opodatkowania jest może być około 15 °/0, 

na niektórych mniej. Średnia to jest około 11,5 %. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych jeszcze ma jakieś 
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pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/559/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysc kości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina. Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia , Programu osłonowego w zakresie pomocy 

lekowej dla mieszkańców gminy Wojnicz" na rok 2024. 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że artykuł 17 ustęp 2 punkt 4 ustawy o pomocy 

społecznej jako zadanie własne gminy określa tworzenie i realizację programów osłonowych. 

Niniejszy program tworzony jest jako możliwość częściowego zrekompensowania wydatków 

na zakup leków i środków pomocniczych dla osób przewlekle chorych i wyeliminowania 

negatywnego i przykrego w skutkach zjawiska, tj. niemożności zrealizowania zakupu leków 

z powodu trudnej sytuacji finansowej. 

Program ma na celu zapewnienie większego poczucia bezpieczeństwa i ograniczenie liczby 

osób zagrożonych wykluczeniem społecznyrr . 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/560/2023 w sprawie uchwalenia „Programu osłonowego w zakresie pomocy lekowej dla 

mieszkańców gminy Wojnicz" na rok 2024. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu osłonowego w zakresie pomocy lekowej 

dla mieszkańców gminy Wojnicz" na rok 2024.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego Programu osłonowego 

Gminy Wojnicz w ramach rządowego programu w związku z Uchwałą nr 149 Rady Ministrów 

z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie ustanowienia rządowego programu „Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2024-2028. 

P. Dyrektor GOPS — przedstawiła uzasadnienie do tej uchwały. Poinformowała, że Program 

ma na celu ograniczenie m.in. zjawiska niedożywienia dzieci i młodzieży. 

Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w szczególnie uzasadnionych przypadkach 

będą udzielały pomocy, gdy uczeń lub dziecko wyraka chęć zjedzenia posiłku, a 

odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy społecznej o 
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potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. 

Warunkiem przyznania takiej pomocy bez wydawania decyzji administracyjnej przyznającej 

posiłek, bez przeprowadzenia wywiadu środowiskowego jest przyjęcie przez gminę 

programu osłonowego, o którym mowa w ustawie o pomocy społecznej, a który takie 

rozwiązania na terenie danej gminy będzie przewidywał. 

Poinformowała, że liczba dzieci dożywianych w ramach programu nie może przekroczyć 

20% ogólnej liczby dożywianych dzieci. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/561/2023 w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego Programu osłonowego Gminy 

Wojnicz w ramach rządowego programu w związku z Uchwałą nr 149 Rady Ministrów z dnia 

23 sierpnia 2023 r. w sprawie ustanowienia rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2024-2028. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego gminnego Programu osłonowego Gminy 

Wojnicz w ramach rządowego programu w związku z Uchwałą nr 149 Rady Ministrów z dnia 

23 sierpnia 2023 r. w sprawie ustanowienia rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2024-2028.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Charnioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kewa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności , dla osób objętych wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024 — 2028. 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że wskazana uchwała przewiduje podwyższenie 

kryterium dochodowego dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach rządowego 

programu Posiłek w szkole i w domu do wysokości 200 procent kryterium uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności. 

Obecnie kryterium dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 776 złotych dla osoby w 

rodzinie 600 zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/562/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności, dla osób objętych wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024 — 2028. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności, dla osób objętych wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024 — 2028.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia c raz ustalenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

udzieloną w związku z Uchwałą Rady Ministi ów Nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028 (M.P. z 2023 r, poz.881), w formie posi,ku, oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych. 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że wskazana uchwała przewiduje odstąpienie od 

żądania zwrotu wydatków od osób i rodzin, których dochód nie przekracza wysokości 200 

procent kryterium dochodowego objętych wsparciem w ramach rządowego programu Posiłek 

w szkole i w domu w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/563/2023 w sprawie określenia oraz ustalenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

udzieloną w związku z Uchwałą Rady Ministrów Nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028 (M.P. z 2023 r, poz.881), w formie posiłku, oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia oraz ustalenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

udzieloną w związku z Uchwałą Rady Ministrów Nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r. w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-
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2028 (M.P. z 2023 r, poz.881), w formie posiłku, oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojnicz na lata 2024 

— 2027. 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii uchwala się na lata 2024-2027. 

Stanowi on element lokalnej strategii w zakresie profilaktyki oraz minimalizacji szkód 

społecznych i indywidualnych wynikających z używania alkoholu, narkotyków oraz 

problemów behawioralnych. 

Przy opracowaniu gminnego programu na lata 2024-2027 uwzględnione zostały ustawa o 

przeciwdziałaniu narkomanii, ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, jak również wskazówki 

wynikające z rekomendacji do realizowania i finansowania gminnych programów profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych Krajowego Centrum Przeciwdziałania 

Uzależnieniom. 

Diagnoza została oparta na badaniach ankietowych przeprowadzonych w szkołach 

podstawowych na terenie gminy w roku 2022, uwzględniających problemy związane z 

uzależnieniami behawioralnymi oraz przeprowadzone jesienią 2023 badania ankietowe 

dorosłych mieszkańców gminy Wojnicz dotyczące przemocy domowej. 

Przy planowaniu działań profilaktycznych w szkołach uwzględniono wnioski złożone przez 

pedagogów, dyrektorów szkół, nauczycieli prowadzących poza lekcyjne zajęcia sportowe 

oraz wnioski złożone przez stowarzyszenia i organizacje działające na terenie gminy. 
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Zadania i sposoby ich realizacji określone w gminnym programie dostosowane są do potrzeb 

lokalnych i możliwości prowadzenia określonych form pracy w oparciu o posiadane zasoby 

instytucjonalne i osobowe. 

Realizację działań określonych w gminnym programie nadzoruje koordynator Gminnego 

Programu Profilaktyki. 

W realizacji Gminnego Programu uczestniczy Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, Zespół Interdyscyplinarny do Spraw 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej, jednostki organizacyjne gminy, instytucje i 

stowarzyszenia, a także inne podmioty mogące wykonywać zadania programu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/564/2023 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojnicz na lata 2024 — 2027. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojnicz na lata 2024 — 2027.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chainioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doziających Przemocy Domowej dla Gminy 
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Wojnicz na lata 2024-2027. 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że konieczność podejmowania działań zapobiegających 

przemocy domowej wynika z ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu przemocy 

domowej, która określa zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy oraz zasady 

postępowania wobec osób dotkniętych przemocą domową i osób ją stosujących. 

Zgodnie z art. 6 pkt. 2 ww. ustawy na gminie ciąży obowiązek tworzenia gminnego systemu 

przeciwdziałania przemocy domowej m.in. poprzez opracowanie i realizację gminnego 

programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy 

domowej. 

Gminny program przeciwdziałania przemocy domowej opracowany został na lata 2024-2027, 

a jego głównym celem jest dążenie do ograniczenia skali i skutków przemocy domowej na 

terenie gminy Wojnicz. 

W programie zawarto podstawowe informacje dotyczące zjawiska przemocy domowej, 

istotne przy planowaniu działań w zakresie zapobiegania i zwalczania przemocy. 

Cele i zadania programu zostały sformułowane na poziomie ogólnym, umożliwiającym ich 

rozwinięcie i uszczegółowienie adekwatne do aktualnych potrzeb lokalnych. 

Zadaniem realizatorów programu jest tworzenie i propagowanie rozwiązań merytorycznych, 

organizacyjnych i prawnych związanych z przeciwdziałaniem przemocy domowej oraz 

dostarczenie społeczeństwu wiedzy o zjawisku przemocy i sposobach radzenia sobie z tym 

problemem, a także motywowanie społeczności lokalnej do podejmowania działań na rzecz 

osób doświadczających przemocy. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/565/2023 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Wojnicz na lata 

2024-2027. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
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Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Wojnicz na lata 

2024-2027.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ,Programu współpracy Gminy Wojnicz z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok". 

P. K. MICHAŁEK — Inspektor UM — poinformowała, że konieczność uchwalenia programu 

współpracy gminy Wojnicz z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w artykule 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2023 roku o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na 2024 rok wynika z zapisów zawartych w ustawie o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Na jej podstawie organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego uchwala :)o konsultacjach z organizacjami 

pozarządowymi roczny program współpracy, który wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 

roku i obowiązywać będzie do końca 2024 r. 

Na podstawie uchwały Rady Miejskiej nr XL/319/2010 z dnia 26 lipca 2010 roku w Wojniczu 

w sprawie określenia sposobu konsultacji z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami projektów aktów prawa miejsccmego w dziedzinach dotyczących ich działalności 

statutowej należy poinformować Radę Miejską o wynikach konsultacji. 

Przedstawiła następnie treść protokołu, którego kserokopie zostały przekazane Radnym. 

Protokół z konsultacji stanowi załącznik do ni iiejszego protokołu z sesji. 

Poinformowała, że na podstawie podejmowanej dziś uchwały, w przyszłym roku po 
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uchwaleniu budżetu gminy Wojnicz będą mogły zostać ogłoszone otwarte konkursy ofert dla 

organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/566/2023 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Wojnicz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok". 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Wojnicz z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok".. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — przedstawił Panią Małgorzatę Przybysz-Ławnicką, 

urbanistkę z firmy GOGAPROJEKT — autorkę zmiany Studium. 
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Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwałą z dnia 27 stycznia 2023 roku Rada 

Miejska Wojniczu przystąpiła do procedury sporządzenia zmiany studiów uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wojnicz pod wydobycie kruszywa 

naturalnego ze złoża Dębina-Łętowska 4. W ramach prowadzonej przez tutejszy organ 

procedury wystąpiono o opinie i uzgodnienia dotyczące rozwiązań przyjętych w projekcie 

studium do wszystkich instytucji wymienionych w artykule 11 ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. 

Po otrzymaniu opinii i uzgodnień projekt zmiany studium został wyłożony do publicznego 

wglądu oraz zorganizowano dyskusję publiczną. 

Dodatkowo ogłoszono termin, w którym osoby prawne jak i fizyczne oraz jednostki 

organizacyjne nie posiadające osobowości prawnej mogły zgłaszać uwagi dotyczące 

projektu zmiany studium. 

W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne uwagi. 

W związku z powyższym przedstawia się do uchwalenia Radzie Miejskiej w Wojniczu projekt 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 

Kierownik lub do autorki zmiany Studium w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/567/2023 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmi.,ny Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

-Y) 



Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że Uchwała dotyczy wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki 331/5 w Wojniczu. 

Jest to część działki o powierzchni 24 m'. Dotychczasowa umowa obowiązywała na okres 10 

lat. Sporządzona była 6 lutego 2014 roku, zaś kończy się 6 lutego 2024 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/568/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 



20. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz. 

Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy zakupu działki w 

miejscowości Sukmanie o powierzchni 100 metrów kwadratowych. 

Jest to powiększenie działki , którą Gmina nabyła w ubiegłym roku pod budowę 

przepompowni. Zakup przedmiotowej działki wiąże się z realizacją inwestycji 

polegającej na zlokalizowaniu stacji TRAFO celem zasilania przepompowni, która została już 

wybudowana. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/569/2023 w sprawie zakupu nieruchomosci do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chainioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kiwa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych oraz udzielania bonifikat 

od ceny nieruchomości gruntowych sprzedawanych osobom fizycznym. 

Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że ustawą z dnia 26 maja 2023 roku 

ustawodawca dokonał nowelizacji przepisu ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o 

gospodarce nieruchomościami. Artykułem 4 punkt 13 ustawy nowelizującej wprowadził do 

ustawy o gospodarce nieruchomościami nowy dział 6a - przepisy epizodyczne dotyczące 

roszczeń o sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika wieczystego, 

zawierającej artykuły od 198 g do 198 I przywołanej wcześniej ustawy. 

W artykule 198 h ustęp 2 ustawodawca upoważnił jednostki samorządu terytorialnego do 

określenia w formie uchwały właściwego organu stanowiącego ceny sprzedawanych 

nieruchomości. W przedmiotowej uchwale, która została przedstawiona określono 

warunki sprzedaży nieruchomości gruntowej na rzecz ich użytkowników wieczystych oraz 

udzielenia bonifikat oceny nieruchomości gruntowych sprzedawanych osobom fizycznym 

analogicznie do warunków przyjętych dla nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa, które to warunki zostały przyjęte przepisami działu 6a przywołanych wcześniej 

przepisów epizodycznych, które weszły w życie 31 sierpnia 2023 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LIII/570/2023 w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych oraz udzielania bonifikat od ceny 

nieruchomości gruntowych sprzedawanych osobom fizycznym. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych oraz udzielania bonifikat od ceny 

nieruchomości gruntowych sprzedawanych osobom fizycznym.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chemioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Augustyn Kubis 

22. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z państwa radnych chciałby 

zgłosić jakąś interpelację lub zadać pytanie? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 

23. Wolne wnioski. 

Radny p. E. MICHALIK — zapytał o przygotowanie Urzędu Miejskiego do akcji zima? 

Dodał, że ma nadzieję, iż nie będzie takiej sytuacji jak w ubiegłym roku. 

Powiedział, że na poprzedniej sesji pytał o ul ‚cę Słoneczną za cmentarzem do skrzyżowania. 

Miało być lepiej, jest gorzej, w związku z czym zapytał, czy jest możliwość, by jeszcze teraz 

coś poprawić? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że jeżeli chcdzi o akcję zima, to Gmina podpisała umowy na 

wszystkie 8 rejonów. Na czas wyjechali wszyscy usługodawcy, drogi są posypane, 

odśnieżone, nie ma żadnego problemu. Powiedział, ze również by sobie życzył, żeby nie 

powtórzyło się to, co w ubiegłym roku, gdzie intensywne opady śniegu spowodowały usterki 

odśnieżającego sprzętu. Wyraził nadzieję, że w tym roku powinno być dużo lepiej. 

W sprawie ulicy Słonecznej odpowiedział, że nie miał w planie, ani w budżecie w tym roku 

remontować tej drogi. Zostały zasypane ubytki w nawierzchni klińcem, co nie jest najlepsze, 

ale ma nadzieję na remont w przyszłym roku, bo teraz w okresie zimowym nie ma sensu ani 

łatać tych dziur, ani lepić gorącym asfaltem, t o takie działanie na pewno nie przyniosło by 
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efektu. 

Poinformował, że robione jest bardzo dużo dróg, o czym informował, że ponad 20 milionów 

przeznaczone jest na drogi. Ulica Warszawska jest zakończona, w tej chwili robiona jest 

ulica Świętej Kingi. Ratnawy, Łukanowice, 'sep, Szkodna Północna i Południowa w 

Olszynach, to bardzo duże odcinki, ponad dwukilometrowe. To są naprawdę wielkie środki 

przeznaczone na budowę i remonty dróg. Powiedział, że będzie dalej działać. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział w uzupełnieniu, że on nie mówił o remoncie i Pan 

Burmistrz w październiku też nie mówił o remoncie. Chodziło o poprawienie przez 

nawierzchni przez wykonawcę za cmentarzem, bo tam się nie da już przejechać. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — powiedziała, że jakiś czas temu przypominała o progach 

zwalniających, dlatego chciała dopytać, czy ktoś z Urzędu ocenił, w jakim miejscu mają 

powstać te progi. Chodzi o jeden próg przy szkole na drodze powiatowej, a drugi próg, a 

właściwie nawet dwa - na drodze gminnej, na tzw. ulicy Żydowskiej. 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że jeżeli chodzi o drogę powiatową, to na pewno jest z tym 

wielki problem, bo liczy się z tym, że ta droga musi być remontowana. 

Wybudowanie takiego przejścia i progu zwalniającego to są wielkie koszty, a przy 

najbliższym remoncie znowu by trzeba było to poprawiać. 

Przyznał, że jest to potrzebne i Pani Radna ma rację. Natomiast na ulicy Żydowskiej można 

wstawić ten próg, tylko to jest zmiana organizacji ruchu. Trzeba to zaprojektować, bo to nie 

jest takie wstawienie progu zwalniającego bez oznakowania, bo to mogłoby przyczynić się 

do spowodowania wypadku, a odpowiedzialnym za to zdarzenie byłaby Gmina. 

Jeżeli faktycznie próg jest konieczny na ulicy Żydowskiej, to ja może obiecać dziś, że ten 

próg powstanie. 

Co do progu na drodze powiatowej Gmina może wystosować pismo. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — dodała, że jest również prośba rodziców ze szkoły, z 

przedszkola, żeby jednak ten próg tam był zamontowany dla bezpieczeństwa właściwie 

wszystkich. 

W sprawie ul. Żydowskiej powiedziała, że przy lepszej pogodzie jeżdżą tam bardzo szybko 

na quadach, na motorach, dlatego wypadałoby. żeby tam jednak jeden próg zwalniający był 

zamontowany. To jest droga gminna, więc uważa, że chyba nie będzie jakichś większych 

problemów. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że problemów nie będzie, będą tylko koszty. Powiedział, że 
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Gmina robi bardzo dużo dróg. 

Na każdym zebraniu wiejskim są wnioski o próg zwalniający. Powiedział, ze do świadomości 

kierowców nie dochodzi, że są w terenie zabudowanym, że prędkość samochodów ma być 

dostosowana do warunków jazdy. 

Prosi zastanowić się co do zgłaszania progów zwalniających, żeby nie było sytuacji, że 

będzie próg koło progu. Powiedział, że jest teraz moda na progi zwalniające i lustra. 

Lustra kiedyś były w ogóle niepotrzebne, ale jak ludzie widzą, że gdzieś na skrzyżowaniu 

powstało, to nawet sami stawiają lustra, żeby z domu bezpiecznie wyjeżdżać. 

Powiedział, że są to problemy i będzie się temu przyglądać, bo zależy mu na tym, 

żeby było bezpiecznie. Ulicę Żydowską weźmie pod uwagę zaraz, natomiast co do drogi 

powiatowej Gmina będzie występować pisemnie. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — podniosła sprawę obsunięcia przy rzece Pokrzywka, gdzie 

powstała duża wyrwa. Powiedziała, że o tej ;prawie już wcześniej rozmawiała z Panem 

Burmistrzem. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że w dniu jutrzejszym zostanie to sfotografowane i wysyłane 

do Polskich Wód, żeby się tym zainteresowano. 

Radny p. T. KUREK — zapytał o sprawę oświetlenia drugiej części Alei w Więckowicach. 

Powiedział, że jego pytanie nie bierze się znikąd, ponieważ rozmawiał z osobą, która 

zajmuje się przetargami, gdzie dowiedział się:, że jeszcze przetarg nie jest ogłoszony. 

Jest już koniec listopada, a z tego co wie, to -.;zęść pieniędzy musi być wydatkowana w tym 

roku, żeby nie przepadła. Jak wygląda ta sytuacja? 

P. BURMISTRZ — poinformował, że 2,3 tygodnie temu otrzymał informację od wykonawcy, 

że w żadnym wypadku słupy nie będą gotowe do końca roku. To są słupy ozdobne i firma 

może je dostarczyć końcem lutego. W takim terminie nie jest realne to do zrobienia. 

Rozmawiał z firmą, żeby przygotować to pod oświetlenie, tj. przeciągnąć ziemny kabel na 

długości 250 metrów i postawić 12 słupów. W dniu wczorajszym rozmawiał z osobami, które 

chciały to robić, ale po wyliczeniach zadzwonili do niego informując o kosztach 125 tys. zł za 

samo przeciągnięcie kabla ziemnego bez tzw. pestek betonowych i bez słupów. 

Oczekiwali decyzji w 5 minut, bo jeżeli nie będzie to pozytywna decyzja, to kolejnego dnia 

„idą na inną robotę i tego robić nie będą". 

Powiedział, że ktoś nie będzie stawiał Gminy pod ścianą, dlatego odmówił, a kwota 125 tys. 

zł. wydaje się być zbyt wysoka. Nie wie, czy 2 robił błąd w tej sytuacji. 

Powiedział, że w najbliższych dniach wystąpi z pismami do 2, 3 wykonawców, bo jeżeli to ma 

28 



być tylko przeprowadzenie kabla ziemnego bez pestek betonowych i bez słupów, 

to to jest szansa na takie wykonanie. 

Powiedział, że nie mógł podjąć decyzji w 5 minutach, żeby go ktoś stawiał pod ścianą. 

Dodał, że podczas tej rozmowy nie miał przy sobie dokumentów, nie wiedział jakie to są 

koszty. 

Powiedział, że to zachowanie było nieładne i nieeleganckie w stosunku do Gminy Wojnicz. 

Kiedyś kosztorys wynosił 170 tysięcy zł za całość prac, a w tej chwili położenie samego 

kabla ktoś wycenia na 125 tysięcy zł i jeszcze później koszt 170 tysięcy zł pestek, słupów i 

lamp, to w sumie wyniosłoby to 290 tys. zł. 

Radny p. T. KUREK — w sprawie ul. Słonecznej powiedział, że w którejś wcześniejszej 

kadencji było planowane, że ulica Słoneczna będzie miała przebieg prosto, bo jak wiadomo, 

jeżeli będzie poszerzenie cmentarza, to obecna droga będzie wewnętrzną droga cmentarza. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że od strony południowej w większości jest już wykupiony 

teren pod poszerzenie cmentarza. Pozostaje jedna działka, do właściciela której Gmina 

stosowała pisma. Za tą działką kolejne działki są już wykupione. 

Za wykup gruntu pod obwodnicę i pod cmentarz Gmina płaciła kwotę 1500— 1700 zł za ar. 

Właściciel tej niezakupionej działki zaproponował cenę 5, czy 7 tys. zł, co dla Gminy jest nie 

do przyjęcia. 

Powiedział, że teren ten jest ochronny i w planie przeznaczony jest pod cmentarz i właściciel 

tej działki nie zrobi tam nic. Gminie na obecnym cmentarzu, który zostanie trochę 

poszerzony w kierunku obwodnicy wystarczy miejsca pochówki kilka lat. Dodatkowo Gmina 

odzyskuje wewnątrz cmentarza bardzo dużo grobów, nad którymi od lat nikt nie sprawuje 

opieki. 

Są wywieszone kartki z informacjami co do tych konkretnych grobów, czy są jacyś 

opiekunowie. Jeżeli po jakimś czasie nie zgłoszą się właściciele, to Gmina odzyska te 

miejsca. W tej chwili jest 30 takich miejsc. Ponadto pochówki są również czynione na 

wykupionych już wcześniej miejscach. 

Jeżeli dojdzie do sytuacji, że ta ostatnia działka zostanie wykupiona, to stoi na stanowisku, 

że drogę trzeba wyprostować, bo trudno by przez środek cmentarza przebiegała droga, która 

prowadzi do Łukanowic i jest ruchliwa. 

Nowy odcinek drogi będzie zrobiony na tyle szeroko, by powstał również chodnik, aby tam 

było bezpiecznie. 

Radny p. T. KUREK — powiedział, że w jego wypowiedzi chodzi o to, że jak się będzie 

planowało środki na remont istniejącej drogi, a trzeba będzie w przyszłości budować nową, 
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to żeby zaplanować to wcześniej. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że trzeba tę drogę wyprostować, bo to będzie całkiem 

inaczej wyglądało. Trzeba też zaprojektować jakieś miejsce na karawany przy wjeździe na 

cmentarz, który będzie ogrodzony. 

Powtórzył, że jak chodzi o cmentarz komunalny, to nie trzeba się obawiać o brak miejsc. 

Dodał, że prowadzone inwestycje drogowe i kanalizacyjne się kończą, dlatego plac na 

którym składowano potrzebne materiały zostanie uprzątnięty. Zapewnił, że w przyszłym roku 

w tym miejscu będzie wybudowany parking, który Gmina chciała budować już w tym roku, 

ale nie uzyskała dotąd pozwolenia wodno-prawnego z Polskich Wód na odprowadzenie 

wody z tego parkingu do przydrożnego rowu przy obwodnicy. Przypuszcza, że przez okres 

zimowy wszystkie dokumenty zostaną skompletowane i wczesną wiosnę będziemy 

budowany parking od strony Łukanowic, co pokaże zarys drogi przy tym parkingu, która 

potem zostanie poprowadzona trochę dalej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z państwa radnych lub z 

państwa sołtysów chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został wyczerpany. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zamknął obrady LIII sesji Rady Miejskiej w 

Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

PRLEWODNIr.7CY 
Rady 

Przygotował(a). Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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„Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie" 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI 

LOKALNEJ GRUPY DZIAŁANIA DUNAJEC-BIAŁA 

W ROKU 2023 

Lokalna Grupa Działania Dunajec-Biała w ramach realizacji Strategii Rozwoju Lokalnego 

przeprowadziła w 2023 roku łącznie 7 naborów na następujące działania: 

• 1/2023 — nowe lub zmodernizowane obiekty infrastruktury turystycznej, 

rekreacyjnej, kulturalnej - złożono 2 wnioski ( z terenu gminy Ciężkowic 1, z terenu 

gminy Pleśna 1) 

• 2/2023 — wydanie publikacji/wydawnictw promujących lokalne walory kulturowe, 

historyczne, przyrodnicze - w ramach naboru wpłynął 1 wniosek obejmujący 4 gminy. 

• 3/2023 — zabytki poddane pracom konserwatorskim lub/i restauratorskim — złożono 

1 wniosek (gmina Ciężkowice) 

• 4/2023 — rozwój działalności gospodarczej poza sektorem turystyki i czasu wolnego — 

wpłynęło 4 wnioski (z terenu gminy Ciężkowic 2, z terenu gminy Pleśna 1, z terenu 

z terenu gminy Zakliczyn 1) 

• 5/2023 — podejmowanie działalności gospodarczej poza sektorem turystyki i czasu 

wolnego — wpłynęło 7 wniosków (z terenu gminy Ciężkowic 1, z terenu gminy Pleśna 1, 

z terenu gminy Wojnicz 2, z terenu gminy Zakliczyn 3) 

Łącznie w ramach przeprowadzonych naborów do biura LGD Dunajec-Biała wpłynęło 15 

wniosków o przyznanie pomocy. 
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„Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie" 

Aplikowanie o dofinansowania operacji w ramach realizacji Strategii Rozwoju Lokalnego 

w Gminie Wojnicz, w 2023 . kształtuje się następująco: 

• Przedsiębiorcy: złożyli 2 wnioski (2 wnioski na podejmowanie działalności,) 

• Organizacje pozarządowe: O wniosków 

• Osoba fizyczna (duże projekty): O wniosków 

• Gmina: O wniosków 

Łącznie 2 wniosków (na 15 wnioski). 

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Dunajec-Biała w ramach planu komunikacji 

zorganizowało szereg spotkań (ponad 12) przed naborami wniosków (w tym Spotkanie 

informacyjne otwarte w każdej gminie LGD, Spotkanie informacyjno - konsultacyjne dla 

potencjalnych beneficjentów (grupy docelowej) konkursu w każdej gminie LGD, Dyżur 

pracownika LGD w poszczególnych gminach w wyznaczonych terminach). Spotkania były 

prowadzone zarówno w Biurze, jak i w poszczególnych Gminach. Udzielono również 41 

bezpośrednich doradztw dla potencjalnych beneficjentów. 

Przedstawiciele biura brali udział w prezentacji informacji podczas wydarzeń na obszarze LGD: 

- 30 lipca 2023 r. Pogórzański Jarmark Artystów i Rękodzielników w Ciężkowicach, 

- 16 lipca 2023 r. Święto owoców i miękkich produktów pszczelich w Lowczówku, 

- 13 sierpnia 2023 r. Dożynki Gminy Wojnicz w Biadolinach Radłowskich, 

- 20 sierpnia 2023 r. Festiwal Fasoli i Produktu Tradycyjnego Małopolski w Zakliczynie, 

- 7 października 2022 r. - Doroczne Święto Dyni 2023, 
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„Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie" 

Stowarzyszenie pozyskało środki finansowe na realizację następujących projektów: 

- "Pasieka Społeczna i jej działania pro-pszczele w 20223 roku" operacja współfinansowana ze 

środków Województwa Małopolskiego w ramach konkursu „Małopolska Pszczoła" — 25 000,00 zł 

- Spółdzielnia Energetyczna sposobem na ograniczenie zanieczyszczenia powietrza - operacja 

współfinansowana ze środków EkoMałopolska — 15 000 zł. 

Dodatkowo w 28 lipca 2023 roku została podpisana umowa na realizację projektu współpracy pt. 

Turystyka Kulinarna na Pogórzu, w ramach, którego utworzony zostanie Szlak Kulinarny 

i działania promocyjnie dotyczące Przewodnika i Szlaku Kulinarnego. 

6 listopada 2023 roku podpisano umowę na projekt współpracy pn. Z kijkami po wschodniej 

Małopolsce realizowanym wraz z 3 innymi Lokalnymi Grupami Działania. 

W dalszymi ciągu trwa realizacji największego projektu współpracy pn. Turystyka na Pogórzu. 

Należy dodać, że przez również przez cały okres 2023 roku pracownicy biura byli zaangażowaniu 

w przygotowania nowej Lokalnej Strategii Rozwoju, która realizowana będzie w ramach nowego 

stolarzenia - Pogórzańskiego Stowarzyszenia Dunajec — Biała. (stowarzyszenie to swoim zasięgiem 

obejmuje wszystkie gminy należące do LGD Dunajec -Biała) 

Zapraszamy do skorzystania z bezpłatnego doradztwa świadczonego przez pracowników biura. 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(27 października — 29 listopada 2023 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji Rady 
Miejskiej. 

28 października — w Biadolinach Radłowskich oddano do użytku nowe oświetlenie 

drogowe wzdłuż drogi w sąsiedztwie l inii kolejowych. Wartość inwestycji wyniosła 

prawie 89 tys. zł. 

29 października — zakończono termomodernizację budynku administracyjno-
sportowego przy stadionie miejskim. Przypomnę, że koszt modernizacji stadionu 
„Olimpii" to kwota ponad 5 mln zł, z czego 1,4 mln zł stanowi dofinansowanie 
pozyskane przez gminę z Ministerstwo Sportu i Turystyki. Do wiosny odwołano 

remont płyty stadionu. 

30 października — podpisana została umowa dotycząca termomodernizacji budynku 
Domu Strażaka w Więckowicach na kwotę blisko 1,4 mln zł . Inwestycja otrzymała 

dofinansowanie w wysokości prawie 850 tys. zł w ramach SPR Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020. 

Tego dnia, naszą gminę odwiedził Pan Poseł Wiesław Krajewski, który osobiście 

przekazał druhom jednostki OSP Olszyny promesę okolicznościową w wysokości 960 
tys. zł dofinansowania na zakup nowego średniego samochodu ratowniczo-
gaśniczego. Serdecznie dziękuję panu posłowi za okazana pomoc. 

Również w tym dniu, uczestniczyłem w oficjalnym zakończeniu projektu „Zostań 

z nami przyjacielem lasu" organizowanego przez Lasy Państwowe, w ramach którego 
przy Szkole Podstawowej w Grabnie powstała altana i plac dydaktyczny. 

31 października — uczestniczyłem w uroczystym otwarciu ogrodu sensorycznego, 

który powstał przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Olszynach. Ogród został 

zrealizowany w ramach projektu „Las bliżej nas" organizowanego przez Lasy 
Państwowe. 

1 listopada — uczestniczyłem w 30-ej kweście cmentarnej organizowanej przez 
Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Wojnickiej, z której zebrane fundusz przeznaczone 
zostały na ratowanie zabytkowych nagrobków powstańców. 
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11 listopada — po pomnikiem Niepodległości w Wojniczu odbyły się uroczyste 
obchody z okazji 105. Rocznicy Odzyskania Niepodległości. 

Składam serdeczne podziękowania wszystkim biorqcym udział w tym szczególnym 
dniu dla każdego Polaka. Serdecznie dziękuję również ks. proboszczowi Janowi 
Gębarowskiemu za odprawienie Mszy św. W intencji Ojczyzny. Dziękuję wszystkim 
organizacjom, stowarzyszeniom, młodzieży szkolnej, nauczycielom 
i wychowawcom, pocztom sztandarowym, Ochotniczym Strażom Pożarnym, Radnym 
Rady Miejskiej i sołtysom za udział w dzisiejszych obchodach Narodowego święta 
Niepodległości, a także Orkiestrze Dętej Miasta Wojnicz za muzyczne uświetnienie 
uroczystości. Podziękowania kieruję również Gminnemu Ośrodkowi Kultury w 
Wojniczu, Towarzystwu Przyjaciół Ziemi Wojnickiej, Zespołowi „Echo Doliny" z 
Biadolin Radłowskich oraz KGW „Babki z Pasjq" z Wielkiej Wsi za organizację i oprawę 
obchodów Narodowego święta Niepodległości. Serdecznie dziękuję również 
wszystkim uczestnikom i organizatorom akademii patriotycznej, która odbyła się w 
kinie „Wawel". 

12 listopada — odbył się 10 Rowerowy Rajd Niepodległości Wojnicz — Łowczówek. 
Wspólnie z uczestnikami rajdu złożyliśmy kwiaty i zapalil iśmy znicze na grobie 
wojniczanina gen. Gustawa Gryf Łowczowskiego oraz na grobach wojniczan 
poległych w bitwie pod Łowczówkiem. 

15 listopada - Gmina Wojnicz pozyskała dofinasowanie w wysokości 10 tys. zł, które 
przeznaczone zostaną na remont pomieszczeń w budynku OSP Olszyny. Środki 
pochodzą z budżetu województwa małopolskiego. Wsparcie finansowe przekazane 
zostało druhom jednostki OSP Olszyny. 

16 listopada — do użytku oddano wyremontowane dwa odcinki dróg gminnych 
w Łukanowicach. Łączny koszt tych dwóch inwestycji wyniósł ponad 1,8 mln zł, 
w ramach którego wykonano ponad 1,6 km nawierzchni asfaltowej wraz 
z poboczami. Obydwa zadania dofinansowane zostały ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg w łącznej wysokości blisko 1,4 mln zł. 

20 listopada — gmina Wojnicz zakończyła realizację zadania pod nazwą „Remont 
pomieszczeń garażowych w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej" w ramach 
programu „Małopolskie OSP 2023". Projekt obejmował remont pomieszczeń 
garażowych, w tym remont posadzek, ścian oraz roboty elektryczne. Wartość 
wykonanych prac to kwota 152 tys. zł, z czego dofinansowanie ze środków 
województwa małopolskiego wyniosło 30 tys. zł. 
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21 listopada — z okazji Dnia Pracownika Socjalnego odwiedziłem Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Wojniczu, aby osobiście złożyć życzenia oraz podziękować za 
dotychczasową pracę pracownikom ośrodka. 

Tego dnia, uczestniczyłem również V Powiatowym Dniu Pracownika Socjalnego, 
który odbył się w Gminnym Centrum Kultury w Rzepienniku Strzyżewskim. 

23 listopada — zakończyła się modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych 
„Olszyny-Południowa". Zakres prac obejmował m. in. wymianę konstrukcji 
nawierzchni na nową w miejscach uszkodzeń oraz remont poboczy na odcinku drogi 
o długości 250 metrów. Całkowity koszt wykonanych robót wyniósł prawie 290 tys. 
zł, z czego blisko 129 tys. zł stanowiło dofinansowanie z budżetu województwa 
małopolskiego w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

24 listopada — w Kancelarii Notarialnej w Tarnowie został podpisany akt notarialny 
dotyczący umowy darowizny nieruchomości położonej w Wojniczu, zabudowanej 
byłym komisariatem policji oraz budynku remizy OSP 
w Łukanowicach. Serdecznie dziękuję Staroście Tarnowskiemu Panu Romanowi 
Łucarzowi za nieodpłatne przekazanie naszemu samorzqdowi przedmiotowych 
nieruchomości, które będq służyły mieszkańcom gminy Wojnicz. 

25 listopada — swój Jubileusz 5-lecia działalności obchodziły KGW Łukanowice. 

Ponownie składam serdeczne gratulacje z dotychczasowych osiqgnięć koła oraz 
dziękuję za zaangażowanie w rozwój lokalnej społeczności i promocję Gminy Wojnicz. 

27 listopada — w Urzędzie Miejskim w Wojniczu odbyło się oficjalne przekazanie 
nowych aparatów ochrony dróg oddechowych dla jednostki OSP Olszyny. Zakup 
sprzętu, było możliwy dzięki pozyskanej dotacji w wysokości blisko 30 tys. zł 

z Fundusz Sprawiedliwości. 

W mijającym miesiącu, przygotowane zostały również wnioski o dofinasowanie: 
• Remont konserwatorski cmentarza I wojny światowej nr 285 w Wojniczu 

(Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego) 
• Cyberbezpieczny Samorząd (Fundusze europejskie na Rozwój Cyfrowy) 

Dziękuję za uwagę. 
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PROTOKÓŁ 

z konsultacji społecznych „Programu współpracy Gminy Wojnicz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok". 

W związku z Zarządzeniem nr 252/2023 Burmistrza Wojnicza z dnia 18 października 2023 r. 

w sprawie konsultacji projektu uchwały „Programu Współpracy Gminy Wojnicz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego na 2024 rok", w dniach 

od 26 października 2023 r. do 16 listopada 2023 r. przeprowadzone zostały przedmiotowe 

konsultacje społeczne. 

Konsultacje Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 r. miały 

charakter pisemny z wykorzystaniem formularza zgłaszania opinii, który można było składać 

na Dzienniku Podawczym Urzędu Miejskiego w Wojniczu, przesłać drogą listową na adres 

Urzędu Miejskiego w Wojniczu lud drogą elektroniczną na adres e-mail: um@wojnicz.pl.

Materiały związane z przedmiotem konsultacji dostępne były w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Wojnicz w zakładce: Konsultacje projektów — programy i projekty, 

na tablicy ogłoszeń w budynku Urzędu Miejskiego w Wojniczu, jak również na stronie 

internetowej gminy w Wojnicz w zakładce Organizacje pozarządowe — konsultacje. 

W ramach konsultacji społecznych nie wypłynęła żadna uwaga do projektu programu 

współpracy. 


